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Milheeze, 6 april2021

Geachte heer/mevrouw,

Hierbij willen wijgraag de volgende bezwaren kenbaar maken met betrekking tot het plan Witrijt,
bekend onder dossiernum mer NL. I MRO. 1 652. BPWitrijt-ON01 .

De activiteiten die met deze verschillende procedures mogelijk worden gemaakt, tasten onze directe
leefomgeving aan. Onder andere ten aanzien van geluid, waterhuishouding, uitzicht en situering.

Wij dienen daarom bezwaar in tegen alle drie de vergunningaanvragen met de volgende naam;

1. Ontwerpbestemmingsplan 'Witrijt', met identificatienummer NL.lMRO.1652.BPWitrijt-ON01;
2. Ontwerp-watervergunning ;

3. Ontwerp-ontgrondingenvergunning inclusief vrijwillige beperkte Project-MER.

Wii maken ons hierbii zorqen over de volqende zaken:

- Geluidsoverlast door machines, o.a. het scheprad, de boot met de zandzuiger, de booster, de
transportbuizen, het vrachtverkeer tijdens het afgraven enz.

- Geluidsoverlast door ganzen. Nu al zijn er veel meer ganzen aanwezig dan eigenlijk toegestaan. Het
is te verwachten dat de populatie nog verder zal groeien en dat deze ganzen zich in de nieuwe plas,

veel dichter bij onze woning, gaan vestigen waardoor het geluidsoverlast toeneemt. Ook vrezen wij
mogelijke schade aan ons grasland wanneer nog meer ganzen zich hier gaan voeden.

- Het mogelijk willen plaatsen van zonnepanelen op het water. Dit zouden wij ervaren als
horizonvervuiling. Er is nog geen mogelijke investeerder bekend van eventueel te plaatsen
zonnepanelen waardoor het risico ontstaat dat een grote energiebeheerder deze kan gaan exploiteren
en er sprake kan worden van industriegebied.

- Stikstofuitstoot en geluidsoverlast door vrachtwagens. Door de ontgrondingvergunning ook na 2026
te verlengen zou et sprake zijn van nog langer durende stikstofuitstoot. Nog vele jaren langer zullen er
vrachtwagens van en naar het depot van De Peelhorst rijden. Deze vrachtwagens passeren onze
woonsituatie op nabije afstand op de weg Stippelberg, tussen Milheeze en De Rips.

- Er is geen maatschappelijk draagvlak. Tijdens de eerste informatiebijeenkomst al in het dorpshuis,
d.d. 12 december 2018, kwam er zeer veel weerstand vanuit de inwoners van Milheeze. De Bakelse
Plassen zijn nu al veel groter dan ooit de bedoeling was. Waar houdt het op?

- Het maatschappelijk nut van de uitbreiding is niet aanwezig. Echte natuur is er rond de af te graven
gronden al in overvloed aanwezig, evenals fietspaden/fietsroutes. Er loopt een prachtig wandelpad
langs de loop, er is voedselopbrengst vanuit de akkers en er heerst rust voor de bewoners. Vele
omwonenden, waaronder ook wij, hebben een overvloed aan fruitbomen in onze tuinen staan. Een

eventueel voedselbos, waar totaal geen animo voor is zo is gebleken uit het klankbordoverleg, voegt
daarom ook niets toe.



- Het verdwijnen van wild. Daar waar wij nu daadwerkelijk kunnen zien dat vele (roof)vogels, hazen en
reeën, zich voeden van de akkers, zal dit verstoord worden als de akkers afgegraven wórden.
Juist voor het kunnen waarnemen van dit wild rond onze woonomgeving zijn wlj naar deze plek
verhuisd, de weidsheid van het land. Het ontbreken van wild zou ons woongenót negatief
beïnvloeden.

- lmpact van de plannen zijn onduidelijk. De Peelhorst dient aan te kunnen geven wat de impact van
de plannen zijn. Dit is ons inziens niet helder. o.a. wat het risico is op een toename van de
ganzenpopulatie, of er toekomstig wel of niet drijvende zonnepanelen kunnen I zullen komen, enz.

- Zorgen over nog verdere uitbreiding na plan WitrUt. Ook het perceel aan de andere kant van de
Heibloem is reeds in bezit van 'De Peelhorst'. Wij vrezen voor een nog verdere uitbreiding van de
Bakelse Plassen in oostelijke richting, grenzend aan ons woonhuis.

Wat wii willen bereiken met deze zienswiize is het volqende:

Dat het agrarische landschap zoals dat nu bestaat op de locatie Witrijt in de huidige staat zal blijven
en niet vervangen gaat worden door zandwallen, baggerschepen, water of voedsélbossen. Kortom dat
het ontwerpbestemmingsplan Witrijt wordt afgewezen en wij als omwonenden kunnen blijven genieten
van onze agrarische (landbouw)omgeving.

Dat de ontgrondingenvergunning niet verlengd wordt, zodat 'De Peelhorst' nog slechts tot 2026 in de
huidige projecten zand kan winnen en dat dit daarna stopt. Dat de rust weer tèrugkeert en de immer
aanwezige achtergrondruis eindelijk verdwijnt.

Ook proberen wij te bereiken dat we niet nog eens 7 jaar (of meer) te maken krijgen met ontelbare
vrachtautobewegingen elke dag weer. En zo ook dat na plan Witrijt er weer verdér uitgebreid kan
worden door'De Peelhorst', puur uit geldelijk gewin.

Wij wonen met een reden op deze specifieke plek; het boerenland, de bossen, de rust en het weidse
uitzicht wat ons een gevoel van vrijheid geeft. Dit willen we behouden.

Met vriendelijke groet,

Adres:

ail.com


